

RoHS

DECLARATION OF CONFORMITY

Manufacturer' s Name: CREMAX TECH. CO., LTD.  
Manufacturer' s Address: 2F., No.18, Ln. 609, Sec. 5, Chongxin Rd., Sanchong  
Dist., New Taipei City 241, Taiwan (R. O. C.)

Type of Equipment: 3.5" SATA Aluminum Hard Drive Mobile Rack

Years of Manufacture: Since 1994, 21 years  
Model Number: AD123SK-1B

The undersigned declares that the type of products specified above have been designed and manufactured in accordance with the following specifications:

1. **DIRECTIVE 2011/65/EU** Restriction of use of certain Hazardous Substances (RoHS) in Electrical and Electronic Equipment.
2. **China RoHS** - In scope with China RoHS requirement, disclosure substances table according to SJ/T11364-2006 per Electronic Information Products (EIP) categories EIP-A, EIP-B, and EIP-C.

Compliance with the above specifications has been verified using internal design controls, supplier declarations and/or analytical test data. The undersigned possesses applicable documentation supporting this declaration.

## CREMAX (ICY DOCK)

China RoHS Substance Disclosure Statement Table  
Electronic Information Product (EIP)

EIP-A, -B, - C

產品中有毒有害物質或元素的名稱及含量

Products, hazardous substances or elements and content

料件名稱 Names of Parts	有毒有害物質或元素 Toxic and hazardous substances or elements					
	鎘 (Cd)	鉛 (Pb)	汞 (Hg)	六價鉻 (Cr6+)	多溴聯苯 (PBB)	多溴二苯醚 (PBDE)
Fan 風扇	0	0	0	0	0	0
Screws 螺絲	0	0	0	0	0	0
Springs 彈簧	0	0	0	0	0	0
Plastic 塑膠	0	0	0	0	0	0
Graphic carton 彩盒	0	0	0	0	0	0
PE bag PE 袋	0	0	0	0	0	0
Specification 說明書	0	0	0	0	0	0
Box 紙箱	0	0	0	0	0	0
LED LED 灯	0	0	0	0	0	0
Resistance 電阻	0	0	0	0	0	0
Capacitors 電容器	0	0	0	0	0	0
Transistor 電晶體	0	0	0	0	0	0
PCB 印刷電路板	0	0	0	0	0	0

Bubble pack 氣泡袋	0	0	0	0	0	0
Connector 連接器	0	0	0	0	0	0
Aluminum 鋁材	0	0	0	0	0	0

0: 表示該有毒有害物質在該料件所有均質材料中的含量均在 ROHS 標準規定的限量要求之下。  
0: Indicates that this toxic or hazardous substance<sup>3</sup> contained in all of the homogeneous materials for this part is below the limit requirement in ROHS.

X: 表示該有毒有害物質指少在該料件的某一均質材料中的含量超出 ROHS 標準規定的限量要求。 技術說明：表格中 X 是含量符合歐盟 ROHS 標準的豁免物料。  
X: Indicates that this toxic or hazardous substance contained in at least one of the homogeneous materials used for this part is above the limit requirement in ROHS.

對銷售之日的所售產品，本表現是我公司供應鏈的電子信息產品可能包含這些物質。注意：在鎖售產品中可能會也可能不會含有所有所列的部件。

This table shows where these substances may be found in the supply chain of our electronic information products, as of the date of sale of the enclosed product. Note that some of the component types listed above may or may not be a part of the enclosed product.